
تصاد کیش -   نامه معاونت گردشگری سازمان      اق
منطقه آزاد کیش به جامعه مراکز پذیرایی کیش مبنی 
برجمع آوری و ممنوعیت فعالیت دی جی )موسیقی 
الکترونیک( در جزیره کیش حداکثر تا یک هفته بعد 
از تاریخ ابلاغ یعنی تا بیستم اردیبهشت ماه 1403 ، 
بازتاب های زیــادی را در افکار عمومی به دنبال 
داشت. گروهی ای نامه را دستورالعملی خلق الساعه 
و یک شبه دانسته  و از این تصمیم متعجب بودند و 
آنرا به ضرر گردشگری کیش می دانند و عده ای دیگر 
از آن به عنوان تصمیمی درست یاد  می کنند که به 
نفع حفظ آرامش و به دنبال آن، امنیت جزیره کیش 
خواهد شد. مسئولان و دستگاههای اجرایی نسئول اما 
از زاویه ای دیگر بر اجرای این تصمیم مُصر هستند ؛ 
آنها شیوه نامه جامعه مراکز پذیرایی و رستوران ها را 
کاملا مشخص اعلام کرده  که به تایید تمامی رستوران 
داران کیش رســیده و می گویند هیچ مجوزی برای 
برگزاری موسیقی الکترونیکی در رستورانهای کیش 
صادر نشده و این اتفاق خلاف قانون است و صدور 
این نامه نیز حاصل ماهها بررسی و کار کارشناسی 
اســت. نظر آن ها این اســت که طبق بررسی های 
صورت گرفته از میان 400 رستوران کیش، کمتر از 
۲0 رســتوران دی جی دارند و به اجرای موسیقی 
الکترونیکی مشغولند. به گفته مسئولین ، موسیقی در 
رستورانهای کیش ، طبق شیوه نامه وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی برگزار و استفاده از موسیقی فاخر و در 

چارچوب قانون، کاملا بلامانع است.
جلسه بررسی این مهم جهت تنویرافکار عمومی نیز با 
حضور مدیرعامل سازمان منطفه آزاد کیش، سرپرست 
معاونت گردشگری این سازمان، فرمانده انتظامی ویژه 
و پایگاه دریابانی کیش و رئیس پلیس اداره نظارت بر 
اماکن عمومی کیــش و رئیس و اعضاء جامعه مراکز 
پذیرایی چندی پیش در سالن رازی مرکز همایش های 
کیش برگزار و در خصوص این موضوع بحث و تبادل 

نظر شد.
محسن ناصری عضو هیئت مدیره جامعه مراکز پذیرایی 
در این نشست با تاکید بر تداوم برگزاری چنین جلساتی 
برای حل مشکلات جامعه مراکز پذیرایی کیش گفت: 
اجرای موســیقی در رســتوران های کیش از دیرباز و 
زمانیکه در ســرزمین اصلی این موضوع مرسوم نبود، 
وجود داشــت و در نوع خود جاذبه ای قابل توجه به 
حســاب می آمد. آنچه امروز تحت عنوان موســیقی 
الکترونیک در برخی از رستوران های جزیره اجرا می 
شــود پس از دوران کرونا وارد شــد و به دلیل استقبال 
مخاطبینش، ادامه پیدا کرد. ناصری با بیان اینکه تعامل 
و همکاری با ســازمان منطقــه آزاد کیش و معاونت 
گردشــگری از اصول جامعه مراکز پذیرایی اســت و 
نشست های خوبی نیز برای حل مشکلات رستوران 
های تحت پوشــش جامعه برگزار شــده، افزود : در 
نهایت هدف ما برای اجرای تصمیمات مختلف بایستی 
رضایت گردشگر و سفر دوباره او به جزیره کیش باشد 
و با توجه استقبالی که از این نوع موسیقی در جزیره کیش 
وجود داشــته و تا امروز هم ادامه دارد به نظر می رسد 
ساماندهی، کنترل و نظارت بر اجرای آن بسیار بهتر از 

تعطیلی کامل آن باشد.

در همین راســتا جامعه مراکز پذیرایی به خروجی این 
جلسه بسنده نکرد و پس از این نشست و شنیدن نقطه 
نظرات مســئولان و حاضرین  جلسه ای را  با حضور 
اعضــای هیئت مدیره برگزار و تصمیمات جدیدی را 
با محوریت چگونگی اجرای هنر و موسیقی در مراکز 

پذیرایی کیش اتخاذ نمود.
محســن ناصری؛ رئیس هیئت مدیــره جامعه مراکز 
پذیرایــی در گفت و گــوی اختصاصی با خبرنگار ما 
گفت: با توجه به اتفاقاتی که در چند روز اخیر رخ داد و 
موجی از انتقادات و پیشنهادات را از سوی عموم جامعه 
به همراه داشــت، به این نتیجه رسیدیم که به صورت 
درســت و علمی با این موضــوع برخورد نماییم و به 
نتیجه ای درخور و شایسته که به نفع جزیره کیش باشد، 
برسیم . ناصری گفت: با توجه به آمارها مراکز پذیرایی 
به عنوان رکنی اساسی در سفر که میزبان توریستها است 
حدود 6000 متر از  جزیره را  تحت پوشش خود دارد 
و جمعیت بزرگی از ســاکنان جزیره را شامل میشود 
و اینکــه بگوییم در صورت توقف فعالیت حدود 20 
رستورانی که موسیقی الکترونیک اجرا می کنند مشکل 
به طور کامل حل خواهند کرد، اینگونه نیست. ناصری 
با تاکید بر اینکه  در چارچوب منافع و مصالح جزیره و 
سیاست های کشور مطیع قانون هستیم  گفت : بایستی 
برای اجرای یک تصمیم تمامی جوانب امر در نظر گرفته 
شود و سخنان کسانی هم که در رستوران ها موسیقی 
اجرا می کنند را هم شنید، گفت: به دلیل اهمیت موضوع 
و پیرامون مباحثی که این روزها مطرح می شود " کار 
گروه تخصصی هنری و موســیقی" جامعه رستوران 

داران کیش تشکیل شد و جلسه ای با حضور هنرمندان 
این عرصه برگزار گردید و دغدغه های آنان را شنیدیم. 
وی افزود : به این نتیجه رسیدیم که اگر این نوع خاص 
از موســیقی که در ایران آزاد است در جزیره کیش لغو 
شود، عواقبی را به همراه خواهد داشت. ناصری گفت: 
برخی مسافران برای استفاده از موسیقی به جزیره می 
آینــد و برخی دیگر برای اســتراحت و آرامش ! باید 
طیف مختلف سلایق را بپذیریم و بدانیم جوانانی که به 
رستوران ها برای تخلیه انرژی می آیند بعضا با خانواده 
هایشان هستند و باید  به رسمیت شناخته شوند. اگر این 
گروه از گردشگران خوب مدیریت نشوند دیگر سفری 
به جزیره نخواهند داشت و به نظر می رسد ما به عنوان 
دست اندر کاران و متولیان باید پکیج گردشگری و همه 
سلایق مختلف را در نظر بگیریم . به تعبیر دیگرفراهم 
آوردن  آرامش در کنار شــور و هیجان می تواند سلیقه 
مخاطب از هر طیف را تامین نماید البته مطابق با شرایط 
و ضوابط و قانونی که ما تعیین خواهیم کرد. رئیس هیئت 
مدیره جامعه مراکز پذیرایی کیش با اشاره به اینکه  بعنوان 
مثال یکی از نقاط آرام جزیره پیست دوچرخه سواری 

بود که امروز به پیست موتور سواری تبدیل شده و لذت 
دوچرخه سواری در حال از بین رفته است، گفت: البته 
که نباید با چنین دیدگاهی موسیقی فاخر که همگام با 
موســیقی الکترونیکی در رستوران ها نواخته می شود 

از بین برود!
وی بــا تاکید دوباره بر انجام کار کارشناســی و اقدام 
درست، خروجی جلسه کارگروه تخصصی هنری و 
موسیقی که با حضور هنرمندان نامی جزیره که در سطح 
ملی حرفی برای گفتن دارند را بیان نمود. در این جلسه 
آسییب شناســی و تدوین شیوه نامه و برطرف کردن 
ایرادات قبلی در خصوص نحوه عملکرد رســتوران 
های موزیک دار، مذاکره با روانشناســان خبره با طرح 
این ســوال که اگر این نوع موسیقی در جزیره متوقف 
شــود چه ضرری به جامعه خصوصا نســل جوان که 
خواســتار این نوع موسیقی هستند وارد خواهد شد! ، 
بررسی روشهای علمی برخورد با این موضوع با کمک 
روانشناسان، اســتاندارد سازی نور، صدا و چگونگی 
استفاده از آلات موسیقی با توجه به کانسپت و محیط در 
اختیار بهره برداران مرکز پذیرایی و به تبع آن قانونمندی 
و اســتاندارد سازی مراکز با اخذ مجوز از سوی مراکز 
پذیرایی، اســتاندارد سازی موسیقی فیوژن و تلفیقی 
بومــی و مدرن با توجه به قوانین جمهوری اســلامی 
ایران،  تایید صلاحیت علمی و موسیقیایی نوازندگان 
توسط کارگروه مربوطه جهت دریافت مجوز فعالیت، 
ارائه مشاوره هنری و موسیقی رایگان به هنرمندان این 
عرصه در مراکز پذیرایی )اعم از زنده و ضبط شــده(، 
تایید نوع موســیقی بخش شــده )اعم از زنده و ضبط 

شده( مطابق با استاندارهای جهانی توسط جامعه مراکز 
پذیرایــی و اخذ مجوز از مراجع ذیربط از جمله موارد 

مطرح شده در این جلسه بود.
ناصری در بخش دیگری از سخنان خود با تاکید بر لزوم 
استاندارد سازی و جلب رضایتمندی حدااکثری گفت: 
رفته رفته با فراهم ساختن شرایط و در جهت حمایت 
از اعضای تحت پوشش این اقدامات انجام می شود تا 
کیش در سطح کشور به عنوان الگو مطرح شود کما اینکه 
تا کنون در بسیاری موارد جزیره کیش به عنوان الگو و 

نمونه ای موفق مثال زده می شد.
ناصری در پایان ســخنان خود گفت: جامعه مراکز 
پذیرایی کیش معتقد اســت  هر قدمی که برداشــته 
می شــود بایستی با بهره گیری از نظر کارشناسان و 
مطابق با اســتانداردها باشد و هر موضوعی نیز باید 
در راستای اهداف سازمان منطقه آزاد کیش، اعضای 
جامعه مراکــز پذیرایی و نظــام مقدس جمهوری 
اسلامی  ایران منافع جمعی  جزیره را در نظر بگیرد 
چون هدف همه ما در نهایت پیشرفت رشد و توسعه 

جزیره کیش است.
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موسیقی الکترونیکی در کیش آری یا خیر ؟

به دلیل اهمیت موضوع و پیرامون مباحثی که این روزها مطرح می شــود " کار گروه 
تخصصی هنری و موسیقی" جامعه رستوران داران کیش تشکیل شد و جلسه ای با 
حضور هنرمندان این عرصه برگزار گردید و دغدغه های آنان را شنیدیم ؛ به این نتیجه 
رســیدیم که اگر این نوع خاص از موسیقی که در ایران آزاد است در جزیره کیش لغو 

شود، عواقبی را به همراه خواهد داشت.

 در چارچوب قانون، منافع و مصالح جزیره و  در چارچوب قانون، منافع و مصالح جزیره و 
کشور، مطیع قانون هستیم کشور، مطیع قانون هستیم 

  

 تجار و  صاحب نظران جزیره  را در 
تصمیم گیری ها، مشارکت می دهیم

اقتصاد کیش -   نخستین گردهمایی تسهیل تجارت و امور گمرکی منطقه آزاد کیش 
برگزار شد و از این پس به صورت ماهیانه ادامه خواهد داشت.

به گزارش  اقتصاد  کیش، این جلسه با حضور جمعی از نخبگان و صاحب نظران امر 
تجارت و بازرگانی منطقه آزاد کیش در دفتر مدیریت تسهیل تجارت و امور گمرکی 

منطقه آزاد کیش برگزار شد.
در این جلسه هم اندیشی که مدیران و هیات مدیره سازمان های بنادر، گمرک ایران، 
جامعه بازاریان، انبارهای عمومی، گلف اجنســی اپُراتور بندری، استاندارد و محیط 
زیست، توسعه بنادر و فرودگاه ها، گمرک منطقه آزاد و جمعی از بازرگانان و تجار منطقه 
آزاد کیش شرکت داشتند؛ راهکارهای لازم جهت فراهم کردن زمینه جهش تولید و 

تجارت منطقه مورد بررسی قرار گرفت.
در ادامه این جلسه مشکلاتی از قبیل ارائه گواهی مبدا، خروج کالا از قلمرو منطقه به 
سرزمین اصلی، کمبود فضای انبار کردن کالا، تقویت اپراتوری و ظرفیت اجرایی اسکله 
تجاری، سیستم های اعلان، اعلام و اطفا حریق، تفویض اختیار موضوع ماده 6۵ قانون 
احکام دائمی به اداره استاندارد، توسعه بازار و  جذب بازرگان توسط جامعه بازاریان و 
بازرگانان کیش، جابجایی باسکول جهت توزین و سایر مشکلات تجار بررسی شد .

همچنین در این جلسه مهدی ذوقی مدیر توسعه تجارت و گمرک منطقه آزاد کیش از 
برگزاری ماهیانه این جلسات خبر داد و گفت : این مدیریت تمام تلاش خود را در جهت 
خدمات رسانی هرچه مطلوب تر به همه ذینفعان و فعالان عرصه تجارت معطوف 
کرده است و برنامه های جدیدی را با مشورت با صاحب نظران در چارچوب تسهیل 

و توسعه تجارت طراحی و در دستور کار قرار داده است.
وی بر پیگیری اجرای مصوبات طبق زمانبندی برای تسهیل تجارت کیش بعنوان پیشتاز 
در بین مناطق آزاد کشور تاکید کرد و افزود: اعطای نشان برتر حوزه اقتصادی از سوی 
دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد به منطقه آزاد کیش، نشان دهنده انجام امور گمرکی و 

صادرات در جزیره کیش با کمترین تشریفات گمرکی است.
مدیر توسعه تجارت و گمرک منطقه آزاد کیش خاطر نشان کرد: اصلاح فرآیندهای 
اداری، شناسایی موانع، آموزش کارکنان، برگزاری جلسات مشورتی با نخبگان و دست 
اندرکاران امور بازرگانی و گمرک را در راستای  تسهیل در خدمات رسانی  به سرمایه 

گذاران را پیاده سازی خواهیم کرد.

مدیر توسعه تجارت و گمرک منطقه آزاد کیش :

این یادداشت را در حالی می نویسم که چند روز پیش مدیران ارشد سازمان گفتند: 
نمی گذاریم آرامش کیش از بین برود. " جانا ســخن از زبان ما می گویید" حرف، 
حرف دل همه کیشوندان و فعالان اقتصادی است. اما، "میان ماه من تا ماه گردون 
هزاران انحراف و اختلاف است." من نه مثل سهراب می گویم، پشت خانه آرامش 
هیچستان است و نه چون مدیران کیش، مدار آن را به یک محدوده کوچک تقلیل 
می دهم. نشانی آرامش در کیش جای دیگری است.لطفا آدرس اشتباهی ندهید. برای 
فهم آرامش در سپهر اجتماعی کیش ناچارم از مقدمه  ای آغاز کنم.همانگونه که می 
دانیم، سیاستگذار از ابتدا برای رسیدن به اهدافی، مزیت ها و روش اداره و مدیریت 
خاصی برای مناطقی تحت عنوان مناطق آزاد در نظر گرفت. معافیت از مالیات های 
مستقیم و عوارض گمرکی از یک سو و نحوه اداره خاص با قانون خاص از سوی 
دیگر، اساس مزیت و تمایز این مناطق دانسته شد. به گمان من، اگر آن گونه که  نظام 
مدیریتی این مناطق توسط سیاستگذار و قانونگذار تعریف شده بود پیش می رفت 
شاید اکنون ، ما تا این حد شاهد آفرینش فضای آرامش ستیز نبودیم. نیک می دانید که 
این قلم، مدتی در پی آن بود تا از ظرفیت های اصل ۱2۷ قانون اساسی برای تقویت 
اداره منطقه ای چون کیش استفاده شود. اگرچه در این مسیر، نگاه معطوف به جنبه 
تاکتیکی بود نه راهبردی لیکن اکنون  به این نتیجه رسیده ام که  تمام اختیارات حاصل  
از اصل ۱2۷ قانون اساســی که  تاکنون  به نمایندگان ویژه داده شده تقریبا در قانون 
اداره مناطق آزاد و بند الف ماده 6۵ قانون احکام دائمی توســعه  پیش بینی گردیده 
است. در این زمینه کافی است، به فرآیند تصویب برنامه و بودجه منطقه به عنوان 
مهمترین الزامات یک حکمرانی خوب توجه  کنیم. آنچه از صلاحیت قانونی رئیس 
جمهور و هئیت وزیران در لایحه برنامه و بودجه سالیانه کشور می شناسیم در منطقه 
به تمامی، ازآن هئیت مدیره و مدیرعامل سازمان های مناطق آزاد است. همینطور 
در زمینه شیوه نامه ها و بخش نامه ها و دستورالعمل های اجرایی و یا حتی نصب و 
عزل مدیران عامل و هئیت مدیره های شرکت های تابعه در مناطق، همان اختیاراتی 
که  برای هئیت وزیران یا وزیری )به استثنای آیین نامه و تصویب نامه( وجود دارد 
در اختیار مدیرعامل و اعضای هئیت مدیره هر سازمان نیز هست. همه ظرفیت های 
قانونی حکایت از این دارد که  هیچ مانع قانونی برای تصمیمات و تصویبات قانونی 
توسعه گرا در منطقه آزاد کیش نیست. به قول معروف، هم گوی است و هم میدان. 
اما حقیقتا نمی دانم که  آیا در این میدان، چوگان به دستی آگاه و شجاع و دلسوز و 
وفادار به هدف هست یا خیر؟ هرچه  هست همان است که حافظ می گوید :چوگان 
حکم در کف و گویی نمی زنی باز ظفر به دست و شکاری نمی کنی به گمان این قلم، 
بخش قابل توجهی از آرامش را باید در هدف جستجو کرد. نمونه های بی شماری 
را می توان هم در ساحت عرفی و هم در ساحت قدسی برشمرد که  مهر تاییدی بر 
این گزاره هاست. از مدیرعامل و اعضای هئیت مدیره که  در قبال منطقه مسئولیت 
تضامنی و حقوقی- قانونی دارند اکنون می پرسم، آرامش چیست و ابعاد و بایسته 
های آن کدام است؟ با شما موافقم که  نباید آرامش کیش را به هم زد. اگر منظورتان 
توجیه بی تصمیمی ها و بد تصمیمی هایی است، تا چینی نازک تنهایی مدیریتتان 
ترک برندارد نه من که  هیچ کیشوندی با این زاویه دید موافق نیست؛ و اگر آرامش 
را در ایجاد زیرســاخت های لازم، تضمین خدمات اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی 
و روان ســازی سازوکارهای انتظام بخش می دانید همراه و موافقیم. آگاه باشید که  
آرامش، محصول رسیدن و یا نزدیک شدن به اهداف قانونی است. آرامش محصول 
ســاماندهی محیط شهری است نه رها کردن مهمترین و استراتژیک ترین فضای 
شهری. نشانی می دهم لطفا سری بزنید به اطراف مرکز همایش های بین المللی و 
دهها جای دیگر که  به هیچ وجه شایسته کیش نیست. آرامش محصول اشتغال زایی 
و درآمدهای پایدار است نه محصول درآمدهای ناپایدار غیراصولی. آرامش محصول 
شایسته گزینی ست. آرامش در وفاداری عینی و ملموس به اهداف است. آرامش در 
حفظ موقعیت رقابتی منطقه در نسبت با مناطق آزاد همجوار خارج از کشور است. 
آرامش با ادبیات عتابی و خطابی بدست نمی آید. آرامش در فسخ انگاری حداکثری 
و مغرضانه قراردادهای سرمایه گذاری نیست. از هر دری که  رویکرد دعوا انگاری 
وارد می شود از دری دیگر آرامش بیرون می رود. آرامش پایدار از ضابطه گذاری 
تجویزی و دستوری گریزان است. تجربه و نظر نشان می دهد که آرامش را نمی توان 
از فضای تک صدایی بدست آورد؛ بلکه برعکس، آرامش از پذیرش تنوع و کثرت 
صداها و نواهای گوناگون بر می خیزد. امروز جامعه کیش به مدیرانی نیاز دارد که  
بر شانه  های دانش و تجربه به ایستند و پدیده های پیرامونی را با رویکرد ادراکی- 
اقتضایی ببینند. یعنی تصمیمات را به اقتضائات موقعیتی پیوند دهند تا همان گونه که  
نظامات عرفی در حوزه حکمرانی، پیچیدترین پدیده های اجتماعی و تکنولوژیکی 
را نظم بخشی  می کند ما هم بتوانیم در جغرافیایی که  روش آن تمرین و تعمیم است 
سقف فعالیت های اقتصادی را بلندتر کنیم وگرنه مردم و فعالان اقتصادی به زودی 

خواهند گفت:از طلا گشتن پشیمان گشته ایم، مرحمت فرموده ما را مس کنید
*  دبیر کل مجمع سازندگان کیش 

در توصیف
 آرامش 
جزیره

  طهمورث قاسمی  

یادداشت روز . . .

توسعه زیر ساختها و تبلیغات مناسب دو مولفه 
مهم برای توسعه گردشگری در مناطق آزاد

اقتصاد کیش -   سیاستگداری یکپارچه، رفع موانع، توسعه زیر ساختها و تبلیغات 
مناسب از مهمترین مولفه های  است  که برای گسترش گردشگری سلامت و توسعه 
گردشگری خارجی در مناطق آزاد کشور در نشست معاونان فرهنگی این مناطق مورد 

تاکید قرار گرفت.
معاون فرهنگی و گردشــگری مناطق آزاد در هشــتمین نشست معاونان فرهنگی و 
مدیران گردشــگری مناطق آزاد و ویژه اقتصادی که در شــهر آبادان به میزبانی منطقه 
آزاد اروند برگزار شد، بر اجرای طرح جامع گردشگری و معرفی جاذبه های فرهنگی 
و گردشگری در این مناطق تاکید کرد و گفت که در سال جاری مناطق آزاد گسترش 
گردشگری سلامت و توسعه گردشگری خارجی را در دستور کار خود قرار داده است.

غلامرضا خلیلی نیا، در این باره توسعه مراکز درمانی و بیمارستانی شهر آبادان اشاره 
کرد و گفت که این شهر می تواند به قطب گردشگری سلامت در بین مناطق آزاد باشد 
و گفت که در حال حاضر بیش از ۸ بیمارستان در این شهر وجود دارد که منطقه آزاد به 

عنوان پشتیبان دانشگاه علوم پزشکی آبادان می تواند ایفای نقش کند.
همچنین وی به موضوع هم مرز بودن شهرهای خرمشهر و آبادان به شور عراق اشاره 

کرد و گفت که این دو شهر ظرفیت خوبی برای زائران عتبات عالیات دارد. 
وی از تسهیل در صدور مجوزها در راستای توسعه گردشگری سلامت و خارجی خبر 
داد و گفت که با تفاهم نامه ای که به زودی بین منطقه ازاد اروند و سازمان پایانه های 

مسافربری استان خوزستان مسئله مدیریت پایانه شلمچه رفع خواهد شد.

معاون فرهنگی و گردشگری مناطق آزاد  عنوان کرد:

 99۰داوطلب هلال احمر در کیش
 فعال است

اقتصاد کیش -   معاون امداد و نجات مرکز مستقل جمعیت هلال احمر کیش گفت: 
۹۹0 نفر به عنوان داوطلب در جمعیت هلال احمر این شهرستان ثبت نام کرده و فعال 

هستند.
بــه گزارش  اقتصاد کیش ، عبدالله علیخانی با بیان اینکه ۷۵0 نفر داوطلبان جمعیت 
هلال احمر کیش بالای ۳۵ سال سن هستند، افزود: 2۴0 نفر از این داوطلبین نیز کمتر 

از ۳۵ سال سن دارند.
وی همچنین از عضویت 60 نفر از امدادگران کیش در ســامانه امدادیار هلال احمر 

خبر داد.
معاون امداد و نجات مرکز مستقل جمعیت هلال احمر کیش به جذب هشت نیروی 
جدید در این مرکز اشــاره کرد و افزود: این مرکز هم اکنون با ۱۴ نیروی رســمی کادر 

در حال فعالیت است.
وی ادامه داد: امدادگران در2 پایگاه ثابت شبانه روزی اسکله تفریحی و محوطه کشتی 

یونانی برای امدادرسانی به ساکنان و گردشگران کیش آماده خدمت هستند.
علیخانی برگزاری دوره های آموزش امداد و نجات، اجرای زنگ ایمنی در مدارس با 
هدف آموزش حفاظت از خود در هنگام بروز حوادثی مانند زلزله را از جمله طرح های 

آموزشی جمعیت مستقل هلال احمر در کیش عنوان کرد.

 معاون امداد و نجات مرکز مستقل جمعیت هلال احمر کیش:

برگزاری اردوی وزنه برداران ایران 
در جزیره  کیش 

اقتصــاد کیش -    تیم ملی وزنه برداری ایران اردوی خود را از تهران به جزیره کیش 
منتقل می کند.

 به گزارش  اقتصاد کیش  تیم ملی وزنه برداری ایران دارای دو سهمیه در المپیک پاریس 
است و اردوی تیم ملی با حضور نفرات المپیکی و وزنه برداران جوان در تهران در حال 

برگزاری است اما این اردو از اول خرداد به کیش منتقل می آید..
تیم ملی وزنه برداری از اول خرداد حدودا به مدت سه هفته در جزیره کیش اردو دارد. 
در این اردو مصطفی جوادی، علی داودی و  آیت شریفی به همراه برخی نفرات جوان 

حضور خواهند داشت.
تیم ملی وزنه برداری ایران دو سهمیه المپیک در دسه ۸۹  کیلوگرم و فوق سنگین دارد 

و مصطفی جوادی  و علی داودی نفرات اعزامی به پاریس هستند. 

اعزام سه ژیمناست کیش به مسابقات قهرمانی آسیا 
اقتصاد کیش -     سرمربی تیم ملی ترامپولین سه ژیمناست کیش را برای شرکت در 

مسابقات قهرمانی آسیا به تیم ملی دعوت کرد.
به گزارش  اقتصاد  کیش، تیم ملی ترامپولین برای حضور در مسابقات قهرمانی آسیا 

عازم هنگ کنگ شد.

آریا اخوان، پادرا باژرنگ و آرتین آردین زاده سه ژیمناست کیش با دعوت سرمربی 
تیم ملی در ترکیب تیم ملی ترامپولین برای حضوری پر قدرت در مسابقات قهرمانی 
آسیا حضور دارند.  ماهان باژرنگ سرمربی تیم کیش نیز  به عنوان مربی تیم ملی را در 

هنگ کنگ همراهی می کند.

محسن ناصری  رئیس هیئت مدیره جامعه مراکز پذیرایی کیش:  

4442499944424999

با یک تماس مشترک شویدبا یک تماس مشترک شوید


